
Bestyrelsesmøde i Dansk Berner Sennen Klub 

 
 Bestyrelsen d. 29.05.2024                                                              1 

	
Referat 
 
Dato:  29.05.2024 
Tidspunkt:  19:00-22:00 
Sted:  Online via Skype 
Tilstede: Mette, Mette, Lars, Irma, Tine og Stephanie 
Afbud fra:  

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  
 

2. Valg af referent 
Stephanie 

 
3. Godkendelse af referat 

Rettelse i pkt. 9 i referat fra d. 23.05.2024. 
”Generelle bestemmelser for udstillinger og prøver i Danmark”, beskriver på side 6-7 at 
hvalpe under 12 uger ikke må medbringes eller deltage på udstilling.  
Denne regel er ældre end 1/1 2024. Der er fundet samme skriv i bestemmelserne for 
2023. Det er uvis hvornår reglerne præcis er trådt i kraft.  

 
4. Formands beskeder 

Bank status: 
- MH har været i kontakt med banken og har fået oprettet de nødvendige adgange 

samt betalingskort til klubben samt UU. ASU har et betalingskort, som aldrig er ble-
vet aktiveret. ASU har ikke behov for et nyt kort.  
Der afventes at de nye kort modtages.  

 
Henvendelse fra medlem ang. hvalpepakke: 
- Dette oprettes som et punkt til et andet bestyrelsesmøde. 
 
Henvendelse fra medlem: 
- Der har været utilfredshed omkring sen udmelding af konstitueringsreferat.  

Konstitueringen blev lagt op på hjemmesiden samt Facebook af webredaktør d. 
14.04.24, dagen efter den nye bestyrelse blev dannet.  

 
5. Domæne 

LB har snakket med Punktum.dk.  
Regningerne bliver sendt til vores webredaktør, som sender videre til kassereren. Klub-
ben har derfor altid selv betalt for domænerne.  
 
Den tidligere formand som står som administrator for domænet skal kontakte punk-
tum.dk for at få ændret administrator, så det bliver den nye formand der får denne 
post.   

 
6. Nyt fra udvalg 

UU:  
- Musik anlæg er indkøbt og sat til betaling.  
- UU kunne godt tænke sig, at de selv er ansvarlige for at ligge udstillingsresultater 

op på  hjemmesiden. Nuværende oplever de en lang arbejdsgang før de rigtige re-
sultater bliver lagt op og der bliver derfor en del kommunikation mellem UU og 
webredaktør. 
MH tager kontakt til UU, så der kan undersøges om det er muligt at give adgang til 
specifikke sider på hjemmesiden. 
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- UU vil gerne bede om et aconto beløb til deres udvalg, så de kan betale for udgifter 
til Trelde Næs i juni måned. Dette godkendes og udbetales.  

 
- UU holder møde med næstformanden mandag d. 03.05.24 kl. 17:30 i Hobro.  

 
AKT: 
- 2 personer har henvendt sig til AKT, da de ønsker at blive medlem af udvalget. Det 

er blevet godkendt fra bestyrelsen at de to ansøgere godkendes som nye medlem-
mer til AKT. 

 
- Bestyrelsen vil fremover tage kontakt til AKT, UU, ASU, hvalpeformidler og webre-

daktør én uge før et bestyrelsesmøde. Dette er for at de har mulighed for at komme 
med punkter til dagsordenen.  

 
7. Henvendelse fra medlem 

Henvendelsen går på, at der på hjemmesiden står oplyst hvor mange hvalpe som er re-
serveret. Medlemmet efterspørger om det er muligt at slette oplysningerne omkring de 
reserverede hvalpe, da nye hvalpekøbere ofte giver op på forhånd, når de ser at alle 
hvalpe er reserveret.  
 
Bestyrelsen har drøftet ovenstående. Der aftales at vi forsøger at lave ændringer på 
hjemmesiden, så det bliver mere synligt for nye hvalpekøbere, hvor de kan finde oplys-
ninger på opdrættere via opdrætterlisten. Oversigten over opdrættere kan findes inde 
på https://berner-sennen.dk/avl-opdraet/opdraettere-af-berner-sennen/. Dog ses det 
at flere af opdrætternes hjemmesider er forældet, hvilket gør det svært for nye hvalpe-
købere at finde en opdrætter som de ønsker at tage kontakt til.  
Bestyrelsen tager kontakt til ASU, så der kan afholdes et opdrættermøde. Her er der 
bl.a. mulighed for at de kan drøfte, om opdrætterne ønsker at have deres hjemmeside 
oplyst på opdrætterlisten, eller om i de stedet anvender Facebook, Instagram eller an-
det til deres opdræt.   
 
Der ændres derfor ikke på oplysningen på hjemmesiden, i forhold til reserverede 
hvalpe.  
MH sender svar til medlemmet.   
 

8. Mistillidsvotum fra Generalforsamlingen 
Sagen er drøftet.  
Bestyrelsen arbejder videre med sagen.  

 
9. Evt.  

- AKT’s nye retningslinjer er ikke blevet lagt op på hjemmesiden. IJ sørger for at 
sende den til webredaktør.  

 
- SR efterspørger om sponsorer fra Hundes Dag, må modtage et Berner Blad, når det 

nye kommer, for at de kan se bliver nævnt i bladet. Dette godkendes. 
 
- Ved næste Berner Blad er det UU som er tovholder. LB giver UU besked.  
 
- Bestyrelsen har modtaget en e-mail fra en dommer som ønsker at blive godkendt 

som dommer for racen. Ansøgeren har tidligere fået et svar fra bestyrelsen. Der er 
efterfølgende igen modtaget en e-mail fra dommeren med samme tekst.  
MJ kontakter dommeren, for at sikre at han har modtaget det første svar som blev 
sendt til ham.  

 
- UU forespørger om de må flytte Boxit fra Odense til et depot som er tættere på der 

hvor UU medlemmerne er bosat. UU afhenter udstillingsudstyr fra Boxit 5-6 gange 
om året. Hvis de havde et depotrum tættere på, hvor udvalgsmedlemmerne har 
adresse, kunne de spare klubben for kørselspenge. 
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Boxit har 24 timers åben, og det er muligt at leje en trailer billigt, når man har et 
lejemål hos dem. Lejepriser for rummene er ens landet over.  
LB undersøger nærmere med mulig ny placeringer for Boxit rum.  
 

- Der af holdes fællesmøde for bestyrelsen, alle udvalg, hvalpeformidler og webredak-
tør søndag d. 9/6.  
Bestyrelsen afholder et møde for at planlægge fællesmødet. Mødet afholdes søndag 
d. 2/6 kl. 19:00.  

 


